
Referat fra bestyrelsesmøde 15-06-17

Tilstede: Carsten A., Pia H. Helle-Marina, Pernille H, Bjarne, Susi.

Afbud : Thomas J.

Ordstyrer : HM

Referent: Susi

1. Meddelelse fra Carsten:

Forbrugstal forløber som forventet. 16% af året er gået, og der er forbrugt 8,5 % af beløbet.

Ingen markvandring med bestyrelsen. Carsten og Peter Rørbye aftaler selv.

Solfangere ved nr. 40 og 50/51 er i stykker, Carsten er OBS på dette.

Følgegruppen skal finde ny mødedato inden sommerferien.

2. Diverse meddelelser:

Intet nyt fra Gårdudvalg.

Hønsegruppen : Hønsene bliver hvor de er, indtil tanken bliver flyttet, om cirka et års tid.

3. Indkomne mails:

Der er kommet en mail fra en beboer om udnyttelse af området ved solfangerne. HM sender svar.

4. Næste arbejdsdag er 17. september. Jeanette Merling er madmor.
5. Der blev foreslået om man kunne bruge fælleshuset som fælleskøkken i forbindelse med 

badeværelsesrenovering. Bestyrelsen kontakter Fælleshusudvalg.
6. HM : spørgsmål fra en beboer : Kan det lade sig gøre at  få individuel modernisering af 

lejlighederne? Økonomi ?
7. Næste møde : torsdag den 24.august kl. 18.00 med spisning.


